
 

Zápis ze zasedání  Zastupitelstva města Morkovice  - Slížany č. 12, konaného dne 11.5.2016 v zasedací 

místnosti v budově Agrodružstva Morkovice 

 

I. Při zahájení bylo přítomno 12 členů městského zastupitelstva. 

Omluveni: Mgr. Barnetová,  E. Lejsalová, Š. Vojtušová 

 

Návrhová komise:  P. Jablunka, Vl. Štětina 

Ověřovatelé zápisu:   I. Handlová, R. Klímek  

 

Návrh členů návrhové komise a ověřovatelů zápisu byl schválen jednomyslně. 

 

Mgr. Horák  

Zápis z minulého zasedání zastupitelstva podepsal starosta a za ověřovatele Mgr. Albrechtová. Druhý ověřovatel, 

Petr Jablunka,  zápis zatím nepodepsal, protože požaduje jeho doplnění. Jedná se o doplnění v části vystoupení J. 

Vinklárka o jeho dotaz, zda Technické služby prováděly všechny činnosti v souladu se zřizovací listinou a části 

vystoupení Bc. Tesaře „Prohlášení L. Tesaře ml. určitě nebylo účelové. A toto moje ohrazení proti účelovosti je pro 

mne zásadní. S ostatními věcmi nemám problém“. Pokud bude Mgr. Albrechtová souhlasit, bude zápis doplněn: 

Mgr. Albrechtová souhlasila s doplněním zápisu ze zasedání zastupitelstva č,. 11. 

 

Program:  1. Stavba smuteční síně 

  2. Rozpočtové opatření č. 2 

  3. Dodatek č. 4 zřizovací listiny Základní školy Morkovice 

  4. Majetkoprávní úkony 

 
Program byl schválen jednomyslně. 

 
Před projednáváním programu zodpověděl zástupce Policie ČR Morkovice npor. Mgr. Karel Ivánek dotazy týkající 

se bezpečnostní situace v Morkovicích. 

 

Ing. Bleša  -  Kde se dá zařídit, aby se situace u Policie ČR vrátila do doby před r. 1976, kdy v každé obci byl 

policista a ne jako teď, kdy v Morkovicích slouží dvoučlenná hlídka, která má na starosti 43 okolních 

obcí. Jedná se o absurdní stav. 

npor. Mgr. Ivánek -  Na tuto otázku asi není možné odpovědět. Podle tabulek je všechno v pořádku, všechno funguje 

a všechno se stíhá. Proč by se tedy zvyšovaly náklady nákupem dalších objektů. 

M. Koutňák – Takže to funguje tak, že dva policisté ve službě mají na starosti 43 obcí? 

npor. Mgr. Ivánek -  V Morkovicích jsou dva vedoucí a dvanáct policistů, z nichž jsou dva zpracovatelé spisů. 

Zbývajících deset policistů má přidělené jednotlivé rajóny. To je rozdělení, ale co se týká výkonu 

služby, tak ty se slouží ve dvanáctihodinových směnách (denní, noční), kdy jedna dvoučlenná hlídka 

má na starosti všech 43 obcí.  Do toho musí policisté dělat ještě různé jiné činnosti od opatření trasa, 

výbuch, teror až po činnosti jako jsou výcviky, tělocviky, střelby, které jsou zařazeny do fondu 

pracovní doby. Není možné to zvládnout. Systém, který navrhoval Ing. Bleša by byl ideální, ale je 

nenávratně pryč.  

Od nového roku je v rámci okresu Kroměříž zřízena služba prvosled. Jedná se o hlídku, která řeší 

akutní případy, např. ohrožení života. V případě potřeby pojede s majákem třeba z Bystřice 

p./Hostýnem do Morkovic.  

J. Vinklárek – Teď se hodně používají kamerové systémy k identifikaci pachatelů trestných činů. My máme asi 

jenom jednu kameru na náměstí. Jaký je váš názor na posílení kamerového systému v Morkovicích. 

Jestli by přispěl ke zvýšení bezpečnosti v Morkovicích a jestli byste byli ochotni pomoci vytipovat 

místa k umístění kamer. 

npor. Mgr. Ivánek – Jednoznačně jsem pro kamerový systém. Plni funkci nejen při objasňování, ale i funkci 

preventivní. Rozhodně by se měl kamerový systém posílit a kamery by měly být kvalitnější. 

Byl bych rád, kdyby bylo v Morkovicích víc kamer. Například Koryčany každý rok přikupují nové 

kamery. Určitě se to vyplatí. 

 

II. Projednávání programu 

Mgr. Horák navrhl sloučení projednávání bodu č.1 Stavba smuteční síně a bodu č. 2 Rozpočtové opatření č. 2,  

protože spolu úzce souvisí. 

1. Stavba smuteční síně 

2. Rozpočtové opatření č. 2 

Objekt SO-01 obřadní síně bude pronajat plátci DPH, proto už při stavbě uplatníme odpočet, u zbývajících objektů 

je třeba připočíst DPH (1 201 409 Kč) 

 



 

Rekapitulace nabídkové ceny: 

 cena bez DPH (Kč) 

SO-01: Objekt obřadní síně 14 741 400 

SO-02: Komunikace 3 572 486 

SO-03: Sadové úpravy 126 653 

SO-04: Oplocení 1 827 451 

SO-05: WC na hřbitově 194 404 

Celkem: 20 462 394 

Mgr. Horák – Proběhlo výběrové řízení na dodavatele stavby smuteční síně. Vítězem se stala firma Ptáček, pozemní 

stavby Kojetín s cenou 20 462 394,- Kč bez DPH. U stavby obřadní síně si uplatníme odpočet DPH, 

nicméně u zbytku DPH budeme muset zaplatit. Celkové náklady tedy budou cca  21 700 000,- Kč. 

V rozpočtovém opatření navrhuji zvýšit příjmy města z rozpočtového určení daní o 1 mil. u daně 

z příjmů fyzických osob ze závislé činnosti a o 900 tis. Kč u daní z příjmů právnických osob a o 1,2 

mil. Kč u DPH.  

Další změnou je převod 310 tis. Kč z pozemních komunikací na nákup dlouhodobého majetku. 

Důvodem je vysoutěžení nižší ceny u opravy chodníků a schválení nákupu pódia pro pořádání 

kulturních akcí. 

300 tisíc Kč v položce pořízení a obnova hodnot tvoří 100 tisíc Kč kříž na křižovatce Počenice -  

Uhřice a 200 tisíc Kč je kříž ve Slížanech.  

O 3,5 mil. Kč byla navýšena částka na výstavbu smuteční síně, takže na příští rok by zbývalo zhruba 

10 mil. Kč. 

Došlo ke snížení výdajů na veřejnou zeleň, protože sečení trávy již zajišťují technické služby. Drobná 

změna 19 tisíc Kč jde do financování. 

Ing. Bleša – Navýšení příjmů je podloženo příjmy  za 1. čtvrtletí 2016 ? 

Mgr. Horák – Samozřejmě. Když jsme sestavovali rozpočet v listopadu 2015, tak se vycházelo z tehdejší výše 

příjmů. V lednu se potom objevil odhad daní podle ministerstva financí a jejich odhady jsou stále o 

milion vyšší, než co navrhuji do rozpočtu zahrnout.  

P. Jablunka – Když 500 tisíc na sečení trávy nebude v rozpočtu obce, neměly by je tedy dostat technické služby? 

Mgr. Horák – Pokryté to každopádně je. Zatím je dohoda, že technické služby mají zhruba 1,4 mil. v odpisech. 

Z toho zhruba 900 tis. Kč použijí na nákup automobilu a opravu střechy na velké hale v komunále.  

Zbývajících 500 tisíc stáhneme do rozpočtu zřizovatele a zase jim je pošleme na sečení trávy. 

J. Vinklárek – Když se údaje technických služeb budou odchylovat od rozpočtu, tak z čeho je potom budeme 

dotovat? 

Pokud budou jejich výdaje vyšší než 6 270 000 tisíc např. z důvodu nějaké havárie? 

Mgr. Horák – Stát se může cokoli, např. vyhoří budova Agrodružstva. To jsou hypotetické záležitosti, pokud 

nastanou, tak je budeme řešit. 

J. Vinlárek – Takže v částce 6 270 000,- Kč je pokryto sečení i údržba zeleně p. Musilem? 

Mgr. Horák – Ano. 

J. Vinklárek – Všichni zastupitelé se přihlásili ke stavbě smuteční síně. Když jsme se o tom bavili v závěru roku 

2015 při sestavování rozpočtového výhledu města do roku 2021, tak tam byla na smuteční síň pro 

rok 2016  částka 8 mil. Kč a pro rok 2017 částka 6 mil. Kč. Celkem tedy 14 mil., ze kterých jsme asi 

všichni vycházeli. Projekt byl finálně zpracovaný 19. 3. 2016. Tuším, že 24. března bylo vyhlášeno 

výběrové řízení. Nevím, kdo ze zastupitelů obdržel projekt. Já jsem ho jako člen rady obdržel. To, 

že se rozpočet stavby smuteční síně navýšil na 21 mil. Kč jsem se dozvěděl náhodou od J. Jablunky. 

Domnívám se, že se tady stala dost výrazná chyba. Zastupitelé měli být informováni o tom, že se 

rozpočet výrazně odchyluje od toho, co se původně plánovalo. Může se to stát, ale měli bychom to 

jako zastupitelé vědět. My dnes máme rozhodovat v okamžiku, kdy to bude stát  cca  21,5 mil. Kč, 

je ukončeno výběrové řízení. Domnívám se, že jako zastupitelé máme právo vědět, proč je tam 

takový cenový rozdíl. Proč má stát zeď kolem smuteční síně 2 mil. Kč, proč mají stát komunikace 4 

mil. Kč a proč samotný objekt má stát 16,5 mil. Kč? Domnívám se, že lidé, kteří to zpracovávali, 

jsou natolik fundovaní, že by nám měli dát alternativu. Měli by zdůvodnit, proč to stojí tolik a jaká 

je jiná možná alternativa. Měl tu být přítomný projektant. 

My teď máme schválit odchylku 7 mil. Kč od původního rozpočtu, což se musí zákonitě projevit 

v následujících letech.  Tady je předloženo Rozpočtové opatření č. 2, ve kterém se posílí příjmová 

stránka města. Je to v podstatě střelba, protože já bych si netroufl říct, že příjmy z daní budou o 3 

mil. vyšší než plánoval  rozpočet. Vychází se z analýz, ale je to něco, co není hmatatelné. Proč o tom 

rozhodujeme dnes, když jsme přece schválili osmimilionovou investici, tzn., že 8 milionů je 

schválených. Proč se k tomu nevrátíme někdy třeba v srpnu, v září, kdy už bude patrný vývoj 

ekonomiky a daňových příjmů podle rozpočtových opatření. Já  přece nemůžu říct občanovi, který 

se zeptá, proč je smuteční síň  dražší o 7 milionů,  že nevím.  Zeptá se mě, proč tam sedíš? 



 

Je to zásah do rozpočtu města. Chápu, že to samozřejmě všichni chceme postavit, ale proč jsme se 

tím nezabývali dřív, proč nám to architekti nezdůvodnili? Jde to změnit tak, aby to třeba nestálo 21 

mil. Kč, ale jenom 17 mil Kč?  Já nevím.   

Mgr. Horák – Podle mě to moc zlevnit nejde, protože ten tlak na co nejnižší cenu tam byl, ale ne na úkor kvality, 

pouze se stavba zmenšila. Musí to mít nějaké parametry. S výtkou k navýšení daní v rozpočtovém 

opatření nesouhlasím. Myslím si, že daňové příjmy v celkovém objemu budou ještě vyšší než jsou 

navržené v rozpočtovém opatření. 

J. Vinklárek – To jsi optimista. Loni byl růst HDP 4,5 %. Firmy měly vyšší příjmy a víc utrácely, takže daňové 

příjmy byly vyšší. Letos už vývoj klesá  na 2,5 až 2,4%. Píše se o tom, že firmám klesají zakázky. Já 

bych nebyl takový optimista v tom, že vybereme o 3 mil. Kč víc na daních. Může se to stát, já to 

nevylučuji, ale nedokážeme dnes říct, že na konci roku budeme mít + 3 mil. Kč. Musíme mít 

variantu B. Když ty 3 mil. Kč  nebudou, tak z čeho to pokryjeme, bankovním úvěrem nebo snížíme 

náklady? 

Mgr. Horák – Přesunuli bychom to do roku 2017. Jiná varianta není. 

J. Vinklárek – Je to řešení, ale problém roluješ před sebou. Mně vadí, že jsem nebyl informovaný, jestli to ostatním 

nevadí, je to jejich věc. Požaduji, aby byl nějaký rozbor toho, proč tam vznikla taková odchylka.  

Schválený rozpočtový výhled je vlastně k ničemu. Částka 4 mil. Kč za komunikace se mi zdá 

vysoká. 

Mgr. Horák  -  Komunikace jsou vcelku jasné. Je tam spousta parkovacích míst. V podstatě celá plocha před 

budovou haly jsou parkovací místa. Zvolili jsme variantu, že mezi smuteční síní a halou v komunále 

povede dozadu komunikace, to znamená spoustu m
2
 komunikací. 

J. Vinklárek – Já si to vyčtu z toho projektu, ale ostatní zastupitelé a občané např. neví, že když bude akce na hřišti, 

tak tam bude možné parkovat.  To jsou zásadní věci, které bychom měli vědět. 

Ing. Bleša  -   V Nezamyslicích u smuteční obřadní síně pokládali zámkovou dlažbu cca 30 x 50 m  za 2,2 mil. Kč. 

Nebráním se tomu, aby byl nějaký rozbor. Určitě se to dá lehce vyčíslit. 

J. Vinklárek – Nebyla žádná propagace toho, jak to bude vypadat, kolik to bude stát a co tam vlastně bude. Mohlo to 

viset dole na nástěnce, aby to lidé viděli. 

Ing. Horáková – Mohli bychom dostat rozpočet stavby.  Dostali jsme projekt, ale rozpočet ne. 

Mgr. Horák -  Není problém zaslat rozpočet. Materiál k zastupitelstvu jste obdrželi nejpozději v pátek před 

zastupitelstvem. Proč nikdo např. v pondělí neřekne, že by tohle chtěl vidět, že mu chybí informace. 

Už to mohlo být dávno vyřešené. 

Ing. Horáková – Je někde spočítané kolik smuteční síň stojí celkem, včetně projektu a bourání. 

Mgr. Horák – Projekt stál 500 tis. Kč, bourání 238 tisíc bez daně a něco budou ještě stát dozory. Takže ještě asi +1 

mil. Kč. 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo města schvaluje zahájení stavby smuteční síně. 

Hlasování: Pro návrh hlasovalo 7 členů zastupitelstva. I. Handlová, Ing.Horáková, P. Jablunka, M. Koutňák, J. 

Vinklárek se zdrželi hlasování. 

Návrh usnesení nebyl přijat. 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 2, kterým se celkové příjmy zvyšují o 

3 373 000 Kč, celkové výdaje o 3 392 000 Kč a financování o 19 000 Kč. 

Hlasování: Pro návrh hlasovalo 9 členů zastupitelstva. P. Jablunka, M. Koutňák a J. Vinklárek se zdrželi hlasování. 

Návrh usnesení byl přijat. 

 

3. Dodatek č. 4 Zřizovací listiny Základní školy Morkovice 

Základní škola požádala o doplnění zřizovací listiny o doplňkovou činnost: Pořádání kurzů 

                                                                                                                       Pořádání příměstských táborů   

Návrh usnesení: Zastupitelstvo města schvaluje Dodatek č. 4 ke Zřizovací listině Základní školy Morkovice, 

příspěvkové organizace. 

Hlasování: Schváleno jednomyslně. 

 

4. Majetkoprávní úkony 

Jedná se o zrušení schváleného prodeje pozemku p. Veselému a schválení  prodeje téhož pozemku id.1/2 panu 

Veselému a id. ½ sl. Ospalíkové. 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo města ruší usnesení č. 11/II/7 

Zastupitelstvo města schvaluje prodej části pozemku p.č. 1814/22 v k.ú. Morkovice označeného 1814/103 id. 1/2 

Pavlu Veselému, Švábenice 198 a id. 1/2 Radce Ospalíkové, Cimburk 774, Morkovice za 200 Kč/m
2 
+ DPH. 

Hlasování: Schváleno jednomyslně. 

 

III. Diskuse 



 

Ing. Horáková -  Teď jsme schvalovali dodatek ke zřizovací listině ZŠ. Minule jsme schvalovali změnu zřizovací 

listiny technických služeb, ale ne dodatkem. Tak jak je to? 

Mgr. Horák- Jsou dvě možnosti. U ZŠ byly vydané už tři dodatky. Můžeme prověřit, jestli by se dalo vydat úplné 

znění. 

Nejpřehlednější by bylo původní zrušit a vydat novou. 

Ing. Horáková – Jedná se mi o zřizovací listinu technických služeb. Proč se to neudělá stejně jako v ZŠ? 

Mgr. Horák – Protože je přehlednější zrušit starou zřizovací listinu a udělat novou. 

Ing. Horáková – Ve zřizovací listině TS je na konci rok 2012. 

Mgr. Horák – Protože to tak bylo zřízeno. Původní se nahradila novým textem. 

J. Vinklárek  -  Minulý týden proběhlo na klášteře představení výsledků dotazníkové ankety a materiálů, které 

připravila komise pro Program rozvoje města. Bohužel tam bylo málo lidí, ale dozvěděli jsme se 

zajímavé informace, např. co bylo pod čarou v komentovaných věcech. V diskusi tam zaznělo, že by 

se měla uskutečnit ještě jedna anketa z hlediska priorit investičních akcí v Morkovicích. Je 

připravený seznam ohledně investičních aktivit od roku 2016 do roku 2022. Občané by si měli sami 

říct, jestli chtějí komunikace, radnici nebo opravit sokolovnu.  

Navrhuji zastupitelstvu, aby uložilo radě zorganizovat tuto anketu. Jedním z velice frekventovaných 

témat jako kostlivec ve skříni byla výstavba radnice. Pro zastupitele by bylo dobré znát názory 

občanů. Proto navrhuji, aby součástí ankety byla otázka, kterou variantu výstavby radnice občané 

preferují, jestli tu uzavřenou, která byla schválená nebo otevřenou, která schválená nebyla. 

Navrhuji, aby se o tom hlasovalo a podávám návrh na usnesení:  

Zastupitelstvo ukládá radě města připravit anketu občanů o prioritách investičních aktivit uvedených 

v programu rozvoje města. Součástí ankety bude i otázka, kterou z navrhovaných architektonických 

variant občané upřednostňují.  

Mgr. Horák – Čistě po formální stránce, kdyby se mělo hlasovat o usnesení, muselo by by to být součástí 

schváleného programu. 

Můžeme o tom hlasovat orientačně. Hlasování bude zaznamenané. 

Návrh na uspořádání ankety o přiřazení priorit investičním aktivitám jsem podal já, takže s tím určitě 

nemám žádný problém. 

J. Vinklárek- Omlouvám se. Nevěděl jsem, že to bude problém. 

 

Zastupitelé hlasovali o návrhu J. Vinklárka: 

Zastupitelstvo ukládá radě města připravit anketu občanů o prioritách investičních aktivit uvedených v programu 

rozvoje města. Součástí ankety bude i otázka, kterou z navrhovaných architektonických variant radnice občané 

upřednostňují.  

Hlasování: Pro návrh hlasovalo 5 členů zastupitelstva. Mgr. Albrechtová, , Ing. Bleša, Mgr. Horák, J. Jablunka, R. 

Klimek, M. Ševčíková, Vl. Štětina se zdrželi hlasování. 

Návrh nebyl přijat. 

 

Mgr. Albrechtová – Když se neschválilo zahájení stavby smuteční obřadní síně, jak se výstavba oddálí? Kdy se 

plánovalo zahájení stavby? 

Mgr. Horák- Co nejdřív, aby se využily příznivé povětrnostní podmínky. Teď probíhají lhůty na odvolání těch, co se 

zúčastnili soutěže. Po uplynutí těchto lhůt jsme počítali s uzavřením smlouvy o dílo a začne se jednat 

s dodavatelem o konkrétních podmínkách. Další zastupitelstvo bude v červnu, takže se to o měsíc 

posune. 

Mgr. Albrechtová – Nevím, o co vám pořád jde. Už mě to přestává bavit. Mám pocit, že i kdybychom to věděli 

měsíc dopředu, tak to bude pořád stejně špatně. I kdybyste to věděli, tak to stejně neschválíte.  

J. Vinklárek – Sedm milionů není špatně.  

Mgr. Albrechtová -  Dobře, ale i kdyby to tak bylo, tak vy to stejně neschválíte.  Ty jsi říkal, že jsi jako radní 

informace měl. Tak, kdo to měl vědět, občané? 

J. Vinklárek  - Ano. 

Mgr. Albrechtová – Ne, vůbec se mi toto chování nelíbí. Už je to přes čáru. 

L. Jiříčková -  Vy chcete pořád nějaké cíle. Co ale vlastně bylo vaším cílem? To, abyste všechno rušili a rozvraceli? 

Jestli máte nějaké osobní nebo pracovní problémy, tak to řešte jinak, ale ne tady.  Prostě, jestli se něco 

dělá, tak to zpracovávají odborníci, kteří tomu rozumí a jsou fundovaní. Nechápu, proč se pořád 

všechno ruší a odkládá. Jedinou věc, kterou řeknu, tak doufám, že po 26 letech mám pocit, že jestli 

dějiny budou hodnotit, co zastupitelstva dělala, tak toto zastupitelstvo v tomto složení budou hodnotit 

jako nejhorší.  Skutečně u každé věci,  která je nějakým odborníkem projednávaná a kontrolovaná, vy 

jste zásadně proti. Vy jste opravdu proti všemu. Nevím, jestli jste takoví odborníci. Pořád se 

odvoláváte na ankety. Jestliže dáme lidem šanci, tak sto lidí, sto názorů a povah. Vy jste byli zvoleni 

lidmi, vám byl dán hlas a vy byste měli nějakým způsobem rozhodnout. Vymýšlet ankety a referenda, 

to je neskutečné. 



 

Když to byly strany, které se dostaly do zastupitelstva, ať už to byla  KSČM, lidová strana, nezávislí 

kandidáti, vždycky členové navazovali jeden na druhého. To znamená, jednoho zvolili, do strany 

přišel další člen, který se seznámil s problematikou a svým přesvědčením podpořil to další jednání. Už 

mohla být postavená radnice, která je skutečně centrem. Teď se mohla projednávat obřadní síň. Takže 

radnice nebyla, všechno se zablokovalo. Už se schválila na základě něčeho varianta radnice, teď je 

obřadní síň a zase je problém. Takže jestli si myslíte, že budou pořád další referenda a diskuze, tak to 

je neskutečné. Samozřejmě, že je to věc 15 hlasů. Příznivé daně  jsou proto, že se jinak přerozdělují . 

To znamená, že města a obce dostávají víc finančních prostředků než v minulosti. Nebyl důvod rušit 

radnici a není důvod pořád něco zpochybňovat. 

J. Vinklárek – Já se domnívám, že tady nikdo nic neruší a není tu nikdo proti nikomu. Jsou názory jiné a pokud jsem 

zastupitel a přísahal jsem, že budu nějak plnit funkci zastupitele, tak si prostě vyjadřuji svůj názor. 

Já nezpochybňuji jiný  názor. 

                         V komunále je nějaký stavební ruch, tam už se s něčím začalo? 

Ing Bleša – Uklidila a dorovnala se plocha. 

J. Vinklárek – To mělo být ale hotové do 30.12.2015. 

Mgr. Horák – To, co bylo ve smlouvě, bylo hotové. 

J. Vinklárek – Toto je něco navíc? 

J. Jablunka  - Odvážely se panely a základy co tam byly. 

J. Vinklárek – To se nám bude ještě fakturovat? A na základě čeho? 

J. Jablunka – To byl úklid stavby, ne vykopání základů. 

J. Vinklárek – Kolik to bude stát? 

J. Jablunka – Možná víc jak 70 tisíc Kč. 

Ing. Horáková – V týdeníku  jsem se dočetla, že Morkovice kupují mobilní pódium za 300 tisíc Kč, tak jsem se na to 

chtěla zeptat. Do té doby jsem o tom nevěděla. K čemu to bude, kde to bude uskladněno a jak to bude 

fungovat? 

Mgr. Horák – Bude poprvé použité 17. června na Dětský den. Jednalo se o pakovaný požadavek kulturní komise, 

protože se nedaly pořádat kulturní akce. Bude uskladněné v technických službách. Pracovníci TS ho 

budou  umět stavět. Počítá se s tím, že se bude půjčovat obcím mikroregionu, ale i všem, kteří projeví 

zájem. 

Ing. Horáková – O jaké jiné akce kromě této se jedná? Na letním kině pódium je. 

Mgr. Albrechtová – Ale není zastřešené. 

Mgr. Horák – Jde o zastřešené pódium o rozměrech 4x8 m. Bude ho možné využít na hody, rozsvícení stromu, 

mikulášská, mikroregionem na kole. V podstatě všechny akce závislé na počasí, při kterých je potřeba 

vidět na účinkující. 

P. Jablunka – Pódium je na podvozku? 

Mgr. Horák – Ne. Je na nastavitelných výsuvných nohách.  

P. Jablunka  - Uvažuje se o zastřešení pódia před plátnem na letním kině?  To už by bylo trvalé. Toto se dá 

samozřejmě použít, když tam bude druhá hudba nebo na vystoupení dětí. Jde mi o to, že když máme 

letní kino s plátnem, jestli by nestálo za úvahu zjistit, na kolik by vyšlo zastřešení tohoto pódia. Když 

vystupují děti na pódiu dole, tak rodiče špatně vidí.  

Ing. Bleša – Zastřešení celého pódia před plátnem by byla částka v milionech. Buďme realisti. Foukne pořádný vítr 

a kdoví, jak by to dopadlo.  Nic nebrání tomu, aby nové pódium bylo při akcích postavené na pódiu 

před plátnem. Když bude opravdu špatné počasí, tak stejně přijde málo diváků a akce bude 

v sokolovně. 

 

Zasedání skončeno v 19.00 hod. 

 

 

 
  



 

 
Výpis usnesení ze zasedání Zastupitelstva města Morkovice – Slížany č. 12, konaného dne 11.5.2016 

v zasedací místnosti v budově Agrodružstva Morkovice 

 

 

 

 

 

 

I. Zastupitelstvo města schvaluje: 

1. Rozpočtové opatření č. 2, kterým se celkové příjmy zvyšují o 3 373 000 Kč, celkové výdaje o 3 392 000 Kč a 

financování o 19 000 Kč 

2. Dodatek č. 4 ke Zřizovací listině Základní školy Morkovice, příspěvkové organizace 

3.  Prodej části pozemku p.č. 1814/22 v k.ú. Morkovice označeného 1814/103 id. 1/2 Pavlu Veselému, Švábenice 

198 a id. 1/2 Radce Ospalíkové, Cimburk 774, Morkovice za 200 Kč/m
2
+ DPH. 

 

 

 

 

 

 

 

 

II. Zastupitelstvo města ruší: 

1. Usnesení č. 11/II/7 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 ___________________________________   _____________________________________ 
   Jan Jablunka        Mgr. Pavel Horák 

   místostarosta       starosta 

     




